
240423 Ref. skolebestyrelsesmøde  
16:00 Opstillingsmøde:  

Søren Skov Pedersen (far til Willum 2.årg./ Viola i FSFO), og 

Trine Kallesøe (mor til Esther i 0.kl) opstiller til bestyrelsen uden 

kampvalg. 

Jancy Astina Amalathas (mor til Santhosh 6.kl. /Alicias 3.kl) og 

Joachim Lumbye (far til Finn 0.kl.) er foreslået/stiller op som 

suppleant. Christian kontakter dem for at få det verificeret. 

Ud af skolebestyrelsen træder Rasmus, Nicole, Maria og Søren. 

Tak for jeres gode bidrag til Vestre skoles drift og udvikling.  

 

16:30 Oplæg v. Morten om AI. 

AI er kommet for at blive, og der er mange spændende mulighe-

der med den kunstige intelligens. Det er et felt der bevæger sig 

utroligt hurtigt 

Skolen har begrænsede muligheder ift. adgangen. Der vil sikkert 

komme mulighed for at anvende AI via Skoletube, som er en 

sikker platform. 

Kan bruges til at forklare – og sprogliggøre f.eks. matematikop-

gaver mm. 

Skolebestyrelsen skal være med til at kvalificere hvad der er 

vigtigt at have fokus på /hvilke retningslinjer vi skal have osv. 

Skolebestyrelsen opfordrer at skoleforvaltningen skal skabe mu-

ligheder for at gøre nogle erfaringer med AI. 

AI skal tages op igen, og vil også få fokus på Fagudvalgmøder i 

det næste skoleår. 

 

Referat godkendt. 

Dagsorden godkendt. 

 

4. Meddelelser: 

Formanden – dialogmøde tirsdag i uge 16. Skoleforvaltningen 

ønskede at drøfte dialogmøderne nuværende format. Der skulle 

være færre møder, og daginstitutionerne skal være med. Gene-

relle holdning er IKKE at skære ned på antallet. 

Politikerne er også galde for at man ønsker dialog. 

Evt. løfte dialogen op på et mere generelt niveau. Modsat for 

meget praksissnak, som det er nu. 

Stort ønske om at dialogmøderne bliver ordentligt forberedt, så 

man f.eks kan drøfte indholdet forud for dialogmøderne. 

 

Elevrådet – længe siden vi har haft møde. Lærke og Astrid var 

med elevforum i Kbh (Folketinget og i DRbyen). Elevforum i tirs-

dags, hvor vi skulle diskutere kommende legeplads – rollespil) 

 

Skoleledelsen – Skolebestyrelsesvalg (det hænger sammen) jf. 

notatet om opstillingsmødet. Se ovenfor. 



*Medarbejdere: langtidssygemeldte (AVB starter langsomt op i 

næste uge. KB går fremad ny plan pr. 1/5, UM er under opsi-

gelse, men har meddelt at hun ikke kommer tilbage. 3 andre 

med hjernerystelser – LM er tilbage på 80%, NRH er tilbage på 

90%, KK går fremad). Det slider på personalet der er tilbage, og 

det påvirker også eleverne. 

SFOén har også stået for skud, med korte ansættelser og stor 

udskiftning. Pt. dygtige pædagoger. ForårsSFO’en skaber meget 

uro i resten af organisationen, da vi skal trække personale ud af 

hverdagens struktur og rytme. 

*Måske banebrydende tiltag på kommende 2. årgang. Skoleaf-

delingen har tildelt os ekstra ressourcer, så vi laver en prøve-

handling på 4. elever til næste år. Det betyder at vi kan ansætte 

en ekstra lærer til næste skoleår, så vi kan lave ny struktur med 

mere holddeling. Det bliver i et tæt samarbejde med PPR. 

*5. årgang var suveræne til Naturfags maratonen (1. og 2. plad-

sen) 

*Nationale trivselsmåling – overordnet resultat er ikke kommet 

ud endnu. CC har smugkikket og det ligner tidligere år. 

Ledelsen har skoleudviklingsmøde d. 1/5 – fokus på udvikling af 

MFL, datapakkens opmærksompunkter,  

 

5. Madordningen: 

Pernille – Høje Bøge mad – meget interesseret. Bestilling via 

skolemad.dk Pernille aftalte at vende tilbage efter mødet 

Søren – Svendborg efterskole: køkkenlederne har ikke kapacitet 

Helle – været i kontakt med Frokostbiksen på nyborgvej. Tved 

er meget tilfredse. De vil egentlig gerne, men har ikke helt be-

stilling 

Pernille og Christian vil etablere et møde med ”Høje Bøge mad” 

og Frokostbiksen for at gå videre i processen. 

 

6. Timefordelingen. 

Ikke ændret ift. sidste skoleår. Er udgangspunktet for det fag-

fordelingsarbejde vi er påbegyndt. 

Spændende hvad 2025 ender med ift. fag, der skal reduceres for 

at få kortere skoledage. 

 

7. Velkomstfamilier i samarbejde med Interkulturelt 

team. 

Samarbejdsfamilier.  

MR melder tilbage til CL fra interkulturelt team ift. nedtoning af 

mødeaktiviteter, klasselærer skal ud af ligning, familierådgiveren 

skal have en central rolle. 

 

8. Næste møde (Rasmus fraværende). 



Pernille og CC laver dagsordenen. Rasmus sender noter til Per-

nille og mødet afvikles. 

 

 

MR. 


